
华泰财险附加非故意的错误和遗漏条款（CB 版） 

 

兹经双方同意并理解，本保险合同下被保险人的权利和利益不因投保人和被保险人由于过

失非故意地向保险人延迟、错误或遗漏报告有关保险标的占用场地或价值的变化、保险标

的危险程度的增加或其它重要信息的变更而受到影响。 

 

一旦投保人和被保险人发现其延迟、错误或遗漏，应立即向保险人报告，否则因保险标

的危险程度显著增加导致保险事故，保险人不承担赔偿保险金的责任；投保人应当根据

保险人要求支付自危险程度增加之日起至保险期限终止之日的额外保险费；否则，保险

人有权解除保险合同。 

 

每次保险事故的赔偿限额以明细表为准。 

 

保险合同所载其他条款、条件和除外责任不变。 

 

K159 Unintentional Errors and Omissions Clause 

 

It is agreed and understood that, if the Policyholder and the Insured report the Insurer of 

alteration of the occupied site or value of the insured property, increased risk of the insured 

property or changes of other key issues in unintentional delay, error or omission due to 

fault, the Insured’s rights and interests under the insurance contract shall not be affected.  

 

Once the Policyholder and the Insured discover such delay, error or omission, the 

Insurer shall be notified immediately, otherwise, insurer shall not be liable for 

insurance accident occurred as a result of increased risk thereof; and the 

Policyholder shall pay the possible extra premium from the date of the increased 

risk to the expiry of the insurance period, otherwise, the Insurer shall have the right 

to cancel the policy. 

 



Limit of Indemnity:  [     ] per occurrence  

 

This clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy. 

 
 

 

 


